
ŠKOLSKÁ RADA Konzervatoře Jaroslava Ježka  
Předseda: Jan Linhart, e-mail:skolska.rada@kjj.cz 

 
Zápis z jednání školské rady ze dne 7. 6. 2021 

 
 
 
Přítomni: Jan Linhart – pedagog konzervatoře 
 MgA. Miroslav Mužík – pedagog konzervatoře 
 Petr Venhoda – zástupce MHMP ve ŠR konzervatoře 
 Petr Kučera – zástupce MHMP ve ŠR konzervatoře 
  
 
Hosté:  Mgr. Eduard Klezla –ředitel školy 
  
 

1. Zapisovatelem byl zvolen Miroslav Mužík, ověřovatelem Jan Linhart. 

2. Mgr. Klezla informoval školskou radu o záměru sloučení školské rady 
Konzervatoře Jaroslava Ježka a školské rady Vyšší odborné školy Jaroslava 
Ježka, a to hned z několika důvodů: 

- konzervatoř a vyšší odborná škola mají společnou budovu, rozpočet, vedení 
i internát. Dokumenty, které školské rady ze zákona schvalují nebo 
projednávají (výroční zpráva, rozpočet školy) jsou též společné. 

- velká část pedagogů VOŠ učí zároveň i na konzervatoři. 

- o práci ve školské radě VOŠ je ze strany studentů dlouhodobě malý zájem, 
což znesnadňuje jak konání voleb, tak i samotnou usnášeníschopnost 
školské rady VOŠ. 

Školská rada KJJ tuto aktivitu jednomyslně podpořila a nedomnívá se, že by 
sloučením školských rad mohla být jakkoliv ohrožena jedinečnost, natož pak 
samotná existence vyšší odborné školy. 

3. Mgr. Klezla informoval školskou radu o přípravě a postupu prací při 
rekonstrukci budovy "B" a s tím spojenými omezeními výuky na konzervatoři. 

 
V Praze dne 7. 6. 2021 zapsal MgA. Miroslav Mužík 
 
 
 
Jan Linhart                                                                                
ověřovatel                                                      
 


